

Title (en)

Roller shutter for protecting an opening, in particular for a window, door or similar

Title (de)

Rolladen zum Schutz einer Öffnung wie eines Fensters, einer Tür oder dergleichen

Title (fr)

Volet roulant, destiné à protéger un ouvrant tel que notamment une fenêtre, porte ou similaire

Publication

EP 0784145 A1 19970716 (FR)

Application

EP 97490001 A 19970110

Priority

FR 9600627 A 19960112

Abstract (en)

The blind (5) is fitted to a shaft (4), with the blind rolling on or off the shaft as it moves up or down in slideways (6) at the sides of the opening. The shaft is supported by brackets (7) mounted on the upper ends of the slideways which enable the shaft position to be adjusted vertically and horizontally relative to the blind. Each slideway has a cavity at its upper end to receive the end of a bracket, and each bracket has a perforated plate (8) which can be adjusted relative to a fastening plate engaging with the slideway. The slideway also has an upper end guide (32) to interact with the blind.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un volet roulant, destiné à protéger un ouvrant tel que, notamment, une fenêtre, porte ou similaire, comprenant au moins un arbre (4), apte à permettre l'enroulement et/ou le déroulement d'un rideau ou tablier (5), des coulisses (6), aptes à guider ledit rideau ou tablier (5), et des moyens (8) de soutien au moins dudit arbre (4), assujettis auxdites coulisses (6), comprenant au moins une console (8), ledit volet roulant étant apte à être disposé dans une réservation prévue à la partie supérieure dudit ouvrant. Selon l'invention, les moyens (7) de soutien sont assujettis à l'extrémité débouchante supérieure (11) des coulisses (6) et sont aptes à permettre un déport vertical et en profondeur de la position de l'arbre (4) par rapport à ladite extrémité supérieure (11). <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 9/174; E06B 9/17

IPC 8 full level

E06B 9/17 (2006.01); **E06B 9/174** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/17061 (2013.01); **E06B 9/174** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] EP 0652350 A1 19950510 - IMBAC SPA [IT]
- [XY] FR 2635141 A1 19900209 - CARRETIER JEAN [FR]
- [A] FR 2709324 A1 19950303 - DEPRAT SA ETS JEAN [FR]
- [A] US 4817907 A 19890404 - COUGAN KENNETH S [AU]
- [A] FR 712683 A 19311007 - ETS AD MISCHLER SARL

Cited by

EP1607568A1; FR2804155A1; FR2853928A1; FR2921096A1; EP0921265A1; FR2772068A1; EP1045107A1; FR2792362A1; FR2871190A1; FR2781837A1; US6263942B1; WO9967496A1; WO0008288A3; EP1936106A2; US7740047B2; US8151859B2; US8839841B2; US6302179B1; US6453975B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0784145 A1 19970716; EP 0784145 B1 20030409; DE 69720563 D1 20030515; DE 69720563 T2 20040408; ES 2196284 T3 20031216; FR 2743599 A1 19970718; FR 2743599 B1 19980417

DOCDB simple family (application)

EP 97490001 A 19970110; DE 69720563 T 19970110; ES 97490001 T 19970110; FR 9600627 A 19960112